
CEO Eneco As Tempelman over Wind Op Zee: 

Wat moet er dan gebeuren?

'We moeten grootschalig investeren in wind. In wind op zee. Volgens het klimaatakkoord moeten 
we 11 gigawatt aan wind op zee hebben, in 2030. Daar moet nog 10 gigawatt bij. Een 
verdubbeling. En je moet nu beslissen. Anders komt het er niet. Daarom zijn de komende twee jaar
ook cruciaal.'
Is er wel voldoende mankracht en materiaal voor zo'n verdubbeling?

'Zijn er genoeg rotoren? Dat zullen we zien. Maar laten we eerst het beleid maar eens vormgeven. 
Dan komt de hele supplychain vanzelf wel. En natuurlijk moet er ook grootschalig worden 
geïnvesteerd in netwerkcapaciteit.'
En als er straks 21 gigawatt aan stroomopwekking in de Noordzee staat, is er dan wel genoeg 
vraag?

'Zowel aanbod van elektriciteit, als de vraag, moet groter worden. Het laatste dat je wilt, is dat je 
turbines uitzet. Dus er moet een motivatie komen voor de industrie om over te gaan van fossiel 
naar elektra. Zo kan een elektrische boiler nu al verwarmen tot 300 graden. Veel stoom voor de 
industrie kan dus al elektrisch worden gemaakt. En die elektriciteit moet dan groen zijn: van 
windparken.' 

Lees het volledige artikel: https://fd.nl/ondernemen/1390561/eneco-topman-wind-op-zee-moet-
de-komende-tien-jaar-verdubbelen


